

Ramla for Tourist Trips



راملا

RAMLAH

للرحلات السياحية و المنتجعات البرية
For Tourist Trips & Desert Resorts

من نحن

About Us

تعمل رملة للرحلات السياحية والمنتجعات البرية في مجال تنظيم الرحلات السياحية في مدينة حائل للمجموعات والأفراد بفئات مختلفة وفعاليات متنوعة بحيث نصمم جدول لكل رحلة يشمل الاستقبال والتوديع الى المطار والمبيت والطعام طوال مدة الرحلة كما تشمل فعاليات وتجارب متنوعة في كل رحلة ويقدر الزائر يختار باقة مخصصة تجهزها حسب طلبه واحتياجاته.

Ramla for Tourist Trips and Resorts works in the field of organizing tourist trips in the city of Hail for groups and individuals of different categories and various activities, as we design a schedule for each trip that includes reception and farewell to the airport, accommodation and food throughout the trip, as well as various activities and experiences in each trip, plus the visitor can choose a customized package that we prepare according to their request and needs

الهدف والرسالة Goal and Message

نشأت رملة للرحلات السياحية والمنتجعات البرية لتقدم برامج رحلات سياحية مميزة تماشياً مع تطلعات ورؤية المملكة 2030 الداعمة للسياحة لإبراز جمال المنطقة المميزة التي تقع في شمال المملكة وتتميز بجوها الشتوي الرائع وجبالها وسهولها ولأننا من أهل حائل وأهل حائل أدري بشعابها حيننا نشارك جمالها مع الزوار ونعرفهم عليها أكثر.

Ramla for Tourist Trips and Resorts was established to provide distinctive tourist trip programs in line with the aspirations and vision of the Kingdom 2030 that supports tourism to highlight the beauty of the distinctive region located in the north of the Kingdom with its wonderful winter weather, mountains and plains. Because we are from Hail and the people of Hail know its valleys better, we wanted to share its beauty with visitors and show them what visiting Hail really means



Tourist Trips & Desert Resorts

التجارب والفعاليات
Experiences and Activities

التخييم في الصحراء

جرب تقضي يوم كامل بكل تفاصيله في الصحراء في خيمة تراثية مهيأة لتلبية كافة احتياجاتك لتعيش أمسية رائعة وتجربة لا مثيل لها

Camping in the desert

Try spending a full day with all its details in the desert in a heritage tent equipped to meet all your needs to live a wonderful evening and an unparalleled experience



التزلج على الرمال

جرب تزلج على الرمال وتعيش التحدي مع أصدقائك وتستمتع على رمال صحراء النفود الكبير

Sandboarding

Try sandboarding and live the challenge with your friends and enjoy the sands of the Great Nofood Desert.



التطعيس بسيارات الدفع الرباعي

لعشاق الفعاليات الحماسية عيش
تجربة التطعيس على الرمال مع
أصدقائك أو عائلتك مع سائق محترف



Four-wheel drive vehicle drifting

For enthusiasts of exciting activities, experience drifting with your friends or family with a professional driver.

ركوب دراجات الدفع الرباعي (buggy) ^{△△}

عيش الحماس والسرعة وارفع الأدرينالين
واستمتع بركوب الدراجات ذات الدفع
الرباعي (buggy) وتجول بين الجبال
والسهول برفقة قائد محترف

Four-wheel drive vehicle (buggy) rides ^{△△}

For enthusiasts of exciting activities, experience drifting
with your friends or family with a professional driver.

مشاهدة النجوم

بعيداً عن صخب المدينة جرب قضاء بعض الوقت الهادئ للتأمل في اتساع الكون ومشاهدة النجوم والاستمتاع بأجواء نقية.

stargazing

Away from the hustle and bustle of the city, try spending some quiet time contemplating the vastness of the universe, watching the stars and enjoying the pure atmosphere.

سفاري السيارات

جرب ركوب احدى الجيوب القديمة واشعر بالقوة والمتانة في التجول بها بين الجبال وعلى الرمال مع سائق محترف أو حتى قيادتها بنفسك



Safari Cars

Try riding one of the old jeeps and feel the strength and durability in roaming between the mountains and on the sand with a professional driver or even driving it yourself

النوم في الصحراء

استمتع بمراقبة غروب الشمس على أحد المرتفعات الرملية وعيش الأجواء الهادئة وتجربة النوم في الصحراء

Sleeping in the desert

Enjoy watching the sunset on one of the sand dunes and live the calm atmosphere and experience sleeping in the desert

الركايب

تواصل مع الطبيعة وحاول التعامل مع الإبل والركوب على متنها ضمن قافلة من الإبل أو ما يسمى "الركايب" وتجول على المرتفعات الرملية في صحراء النفود الكبير

Riders

Connect with nature and try to deal with camels and ride on them within a caravan of camels or what is called "Rakaib" and roam the sand dunes in the Great Nofod Desert



جولة جبة التاريخية

استمتع بيوم كامل في مدينة جبة التاريخية و
استكشف حضارة الـ 12,000 سنة و كرم سكانها
و عيش التجارب و المغامرات بين مزارعها و نفودها

Jubba historical tour

Enjoy a full day in the historic city of Jubba and explore the 12,000 year-old civilization and the generosity of its people and live the experiences and the adventures among its farms and deserts

جلسات الفن الشعبي

استمتع بالسمرات الشتوية على شبة الضوء مع جلسات الفن الشعبي مع كوكبة من الفنانين المحليين

Folk Art Sessions

Enjoy the winter evenings around the fire with folk art sessions with amazing local artists

Tourist Trips & Desert Resorts



الباقات Packages



باقة رويال Royal Package

الباقة مخصصة للمجموعات لمدة 3 أيام وتشمل

The package is for groups for 3 days and includes reception

توفير الطعام طوال فترة الإقامة
food provision throughout the stay



الاستقبال والتوديع إلى المطار
farewell to the airport



مركبة فاخرة حديثة الطراز
transportation in a modern luxury vehicle



السكن في فندق 5 نجوم
accommodation in a 5-star hotel



عدد 6 فعاليات من قائمة جدول الفعاليات المرفق*



6 activities from the attached events schedule list*

تختلف الفعاليات التي يتم توفيرها لكل رحلة حسب الإتاحة*
The activities provided for each trip vary according to availability*

الباقة الذهبية

Golden Package

الباقة مخصصة للمجموعات لمدة 3 أيام وتشمل

The package is for groups for 3 days and includes reception

توفير الطعام طوال فترة الإقامة
food provision throughout the stay



الاستقبال والتوديع إلى المطار
farewell to the airport



مركبة سيدان/حافلة حديثة الطراز
transportation in a modern sedan/bus



السكن في فندق 5 أو 4 نجوم
accommodation in a hotel 5 or 4 stars



عدد 4 فعاليات من قائمة جدول الفعاليات المرفق*



4 activities from the attached events schedule list*

تختلف الفعاليات التي يتم توفيرها لكل رحلة حسب الإتاحة*
The activities provided for each trip vary according to availability*

الباقة البرونزية

Bronze Package

الباقة مخصصة للمجموعات لمدة 3 أيام وتشمل

The package is for groups for 3 days and includes reception

توفير الطعام طوال فترة الإقامة
food provision throughout the stay



الاستقبال والتوديع إلى المطار
farewell to the airport



مركبة اقتصادية حديثة الطراز
transportation in a modern economy
vehicle



السكن في فندق 4 أو 3 نجوم
accommodation in a hotel 4 or 5 stars



عدد 2 فعاليات من قائمة جدول الفعاليات المرفق*



2 activities from the attached events schedule list*

تختلف الفعاليات التي يتم توفيرها لكل رحلة حسب الإتاحة*
The activities provided for each trip vary according to availability*

الباقة المخصصة

Custom Package

نفضل لك باقة على مزاجك
We prepare a package to your liking

بإمكان الزائر تحديد عدد الأفراد المشاركين في الرحلة وفئة السكن والتنقل والفعاليات التي يرغب في تجربتها

You can specify the number of people participating in the trip, the category of accommodation, transportation, and the activities you want to experience.

تختلف الفعاليات التي يتم توفيرها لكل رحلة حسب الإتاحة*
The activities provided for each trip vary according to availability*

راملة

RAMLAH

للرحلات السياحية ومنتجات البرية
For Tourist Trips & Desert Resorts

For Contact | للتواصل

053 733 9111

ramlah_hail

للوصول للموقع اضغط هنا